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unás jejich celkem dost někdo prodává za každou cenu , jsou prodejci kteří nemaj ani servis posílaj vás
jinam a vy pak řešíte např. relkamace u jiného prodejce což neni nic příjemného
Lupíno 29.06.2009 17:31:58

Proto jsem ji koupil u autorizovanýho prodejce. Než jsem koupil tak jsem vybíral, jak je
daleko a jestli má i servis.
cort 29.06.2009 17:38:44

Ono to asi bude ovlivněno i přístupem značky, kterou prodává. Ale je i pár zlatokopů, a
ti z radostí v rámci garance mění polovinu dílů na čtyřkolce, protože to je pro ně kšeft.
jade.blesk 29.06.2009 17:48:39

jo to je stejne jak prodavali hisuny za 55 bez zaruky a servisu a jak potom chjces
prodat hisuna tak kazdy ti rekne proc za tak moc, protoze jsem to kupoval u
autorizovaneho prodejce za 80000tis.se servisem a zarukou a kazdy se mi max
vysmeje
jade.blesk 29.06.2009 17:54:07

no a jak jdes se zavadou tak stejne musis dil zaplatit nebo zaplatit aspon za nakupni
cenu , nikdo ti nic zadara nevymeni a hadat se nema smysl
Rska 29.06.2009 18:13:34

Vetsinou je to pristupem cloveka ja mam zatim smisene pocity prodejce se mne snazil
vnutit to ze 2 garancka uz je pri ujeti dalsich 300km a zase 2500kc ze potreba
vymnenit olej a kolegove se stejnymy stroji od jineho prodejce 2 garancka pri najeti
2000 tak potom v tom vydim to ze je to v lidech
ctyrkolky-ck 29.06.2009 18:49:11

jade.blesk> u nas se garančka platí a pokud něco odejde v záruce tak se to řeši a
pokud je to opravdu vada dílu tak se to vymění
ziky16 29.06.2009 18:56:43

MOTOPAVELKA :[ :[ :[
GamaxJ+J 29.06.2009 19:13:54

DORTON Praha-Vysočany :-DD :-DD :-DD
Aligator.avs 29.06.2009 20:51:40
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Já jsem spokojen na 1+ (y)  http://www.ctyrkolkyolomouc.eu/
zmizík_zaks 29.06.2009 20:56:07

Aligatore nechtěl by ses s Ceckem stavit na pivo do Prostřední Bečvy?
roman62 29.06.2009 20:58:08

Aligator-max> Přidávám se k Aligátorovi a všem na střední Moravě okolo Olmika vřele
a po těch nejlepších vlastních skušenostech doporučuji. A vyplatí se dorazit i z větší
vzdálenosti. http://www.ctyrkolkyolomouc.eu/ :-DD :-DD (y) (y)
roman62 29.06.2009 20:59:14

zaks> Takže nakonec to bude stejně Cecek a ne Mlok :lol: :lol:
Saimon 29.06.2009 21:01:08

Roman62> Já bych se i stavil ale oni neprodávají KQ? Nebo jo? :o
Aligator.avs 29.06.2009 21:05:59

Roman62> zaks> je to Mlok a hotovo cecky májí baby :lol: jinak jtavit se můžu na
bečvu není problém jen čas mi chbí :-(
zmizík_zaks 29.06.2009 21:10:41

Tak tedy s Mlokem no :-DD jsem tu do soboty do rána a ve středu nám otevřou
hospůdku v campu ;-)
starydingo 29.06.2009 22:02:59

Aligator-max> Cecek nebo Mlok - je to Aligátorovo :-DD :-DD
Aligator.avs 29.06.2009 22:09:25

starydingo> :lol: (y)
Aligator.avs 29.06.2009 22:10:24

zaks> tak přes týden tovůbec nehrozí a víkend bude pracovní :-(
Miky26 29.06.2009 22:47:07

Aligator-max> cecka už má náš Českobudějovickej miláno. :lol: :lol: Taky žlutáka a je
mooc spokojenej.Kromě startování a občasného problému se zařazením je to fakt tank
a ten jeho rozchod kol je taky docela mazec. :-DD
ctyrkolky-ck 30.06.2009 19:23:38

;-)
lukin 30.06.2009 20:13:58

Ziky16>MOTOPAVELKA :[ :[ :[

 ajajaj stačí to takhle? :D
Emouš 30.06.2009 20:22:23

Já mám s Pavelkou dobré zkušenosti.Objednával jsem tam 2 helmy a cena super doma
jsem je měl do týdne.Takže za mě (y)
pumix 30.06.2009 21:23:26

Jsem se svým prodejcem spokojen, ale napsat o koho jde, nebyla by to reklama???
Aligator.avs 30.06.2009 21:30:16
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pumix> tak to sem nepiš no ;-)
pumix 30.06.2009 21:33:25

Aligator-max> http://quadteam.cz/eshop/ ale já jsem to nebonznul...
Aligator.avs 30.06.2009 21:37:48

no a pak že to nejde :lol:
pumix 30.06.2009 21:39:51

Aligator-max> Já nic já muzikant, to ty hlasy ze zhora :-$ :-$ :-$
axik750 01.07.2009 08:29:57

Nakupuju u stejnýho prodejce jako Pumix a max.spokojenost.
ctyrkolky-ck 02.07.2009 15:23:28

(n) zaks>
Hradec 02.07.2009 20:55:52

Tady u nás v Bruntále,děs!! (n) za garančky jsem zaplatil 3900 konečně po ujetí
1300.km se podařilo opravit 4x4.Po předání kolky byla celá zasraná a jak jsem ji doma
umýval tak jsem zjístil že mám prasklý blatník a zlomený blinkr.Ale prodejce nic
neudělal. (n) (n)
ctyrkolky-ck 05.07.2009 08:11:19

prodejci rostou jak houby po dešti když chcete koupit mohli by se zbláznit ale příde na
reklamaci a už vás neznaj (někteří) a posílaj vás jinam nebo ještě huř poslou vás do
p...
ctyrkolky-ck 06.07.2009 10:53:22

dávejte podněty co je špatne a co dobře ;-)
mihcal 06.07.2009 19:42:25

----
ctyrkolky-ck 09.07.2009 07:40:00

:-D
Erekloss 09.07.2009 08:28:31

Access v Žebráku... Ti správní lidé na svých místech.. Za mě palec :-DD
pol1 09.07.2009 09:59:48

Koupeno v Abecu Brno a zatím najeto 5100km a servis u nich v pohodě dávám 1*
Cali 09.07.2009 11:02:20

ABECO (y) 1plus
ctyrkolky-ck 10.07.2009 20:53:17

(s)
mihcal 10.07.2009 20:56:34

ck-quadclub> Čau. Co ty furt kroutíš hlavou? Se ti nějak konkurence nezdá? :-D
starydingo 10.07.2009 21:14:21

Moje garáž a ruky,taky za 1 :lol: :lol: :lol:
kawasaki-man 11.07.2009 14:14:48
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kámoš má pujčovnu nakoupil u http://www.LevneMoto.com a nemůže říct proti nim
křivého slova reklamace bezproblémů i když je to z půjčovny...a to se jedná o čínské
stroje...
Katka 12.07.2009 21:09:05

Abeco :-DD
Perseus 12.07.2009 21:12:23

Já dávám Abecu také za 1, na podzim budu kupovat novou, a pokud se nenajde nějaká
super nabídka koupím u nich.
Hugo-k 12.07.2009 21:46:42

Abeco, :-DD ,tak nějak si představuji přístup k zákazníkům.
mihcal 12.07.2009 22:10:28

Já jsem u Abeca chtěl koupit na jaře KQ 750 a nechat jim na protiúčet KQ 450 a z
jejich přístupu bych blil. Nic ve zlým, stejně jsem ho prodal a sedmpade mám i se
slevou od jinud. (y)
abeco 13.07.2009 09:25:30

Michal.KQ> A můžu se prosím zeptat kdo a jak se choval tak blivně??
mihcal 13.07.2009 09:58:34

abeco> Na vašich stránkách je číslo na pražskou pobočku, tak tam jsem volal. Bylo to
letos v dubnu. Bylo to v době toho humbuku s COC. Prý že KQ 450 je neprodejný, oni
to ani nechtěj vidět, apod. Na muj dotaz, jestli vy máte homologaci košer, se urazili a
jestli to prý od vás nechci, ať si jedu kam chci... Takhle já si jednání se zákazníkem,
který hodlá utratit přes 200 táců a následně jezdit na servis nepředstavuju. Howgh, už
to tu dál řešit nebudu.
abeco 13.07.2009 10:03:45

Michal.KQ> Tak za to se omlouvám - kolega je čistokrevnej PRAHÁK a s těma je to
někdy těžký. :-(
mihcal 13.07.2009 10:04:53

abeco> V pohodě mám naštěstí na výběr a tím to hasne.
ctyrkolky-ck 28.07.2009 23:35:20

dnes sem si přivez access 450 tak se na něj už těšim :-DD (y)
mirrda 01.10.2009 20:07:11

nejlepčí sou prodejci co prodávaj za každou cenu a pak zjistíte ze jenom prodávaj a
servis je někde uplně jinde (a to je k nasrání !!!)
Jabkin 02.10.2009 00:22:25

Journeyman Strancice - garancky na pockani, sednu na gauc vyridim maily pohoda,
reklamoval jsem jen rozpadlej blinkr, dostal jsem zadara novej... stavoval jsem
Dortonu na kolbence, prodavaj SMC, jsou ochotny, coz je super, jedinej trable
potreboval jsem koupit olej na dolejvani, nastesti jen do zasoby, protoze mi prodali
polosyntetiku misto plno... v motorech se nevyznam, proto kdyz nekde nakupuju
necham si doporucit, coz ted mohl byt problem, teda asi mohl byt problem, netusim ani
co by to mohlo udelat :-) Tim nerikam ze jsou spatny, chyba se stat muze... tot me
zkusenosti
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Čipík 02.10.2009 17:07:28

DepoScooter Č. B. super přístup před prodejem, po složení kaček strašnej obrat. Jen
sliby, lži a to samé pořád dokola. Dovoz kolky do místa bydliště do večera téhož dne,
dorazila však po několika urgencích snad až po třech dnech. Kolku prý připravoval
technik. Dovoz na tmu, tak jsem závady zjistil až druhý den. Nedodáno tažné, boxy,
zrcátka, utržený šroub mezi blatníkem a světlem, chybějící zátka na baterii, přehuštěné
pneu, napí...rozchod kol( skákala jako prase a nedala se udržet na silnici), chybějící
šroubky snad všude. První garančka měla být zdarma, platit se měl jen olej. Závady
neodstraněny, olej v motoru snad vyměněn, platil jsem 1200,-( trochu dost za 3litříky
oleje ). Garančka měla být provedena téhož dne, max do druhého dne. Kolka tam stála
snad týden. Tahal jsem ji skoro násilím. Jinak při prodeji nalhaná max rychlost kolky
kolem 80 km/hod, což bylo pro mne rozhodující. Kolka však točila jen 70 km/hod s
větrem v zádech, pak pracoval omezovač, který nelze vyřadit. Prostě vopruz jak má
být. Naštěstí šla do světa. :-DD
MatriX 20.07.2010 10:33:12

Jizni morava Bikestone - tragedie, nebrat (n)  Tomico - zatim max. spokojenost,
doufam, ze nespychnou. (y)
mrtvolka 20.07.2010 10:53:24

www.super-ctyrkolky.cz --- děs a hrůza www.atv-rakovnik.cz --- děs a hrůza 
www.tomico.cz ---- prima přístup ... co slíbili dodrželi .. na servis to tam mám daleko
BudMXU 20.07.2010 11:54:00

Špatné zkušenosti mám s firmou MPS moto v Rosicích
otas007dinli 29.07.2010 21:19:50

Kupoval jsem Dinlinu v ATV-Centrum v Malé Chuchli.Myslím,že tam vědí o čem je
řeč.Mnoho dílů sklsdem prostě přístup jak má být.Můžu jen doporučit.
xsob 31.07.2010 12:32:47

BudMXU> Co jsi měl za problém?
větvičkář_Rox 31.07.2010 13:59:02

Ňufa jsem měl od Wernera Grosse www.atv-newforce.eu Maximální spokojenost, je to
poctivej chlapík. Rozumí mašinám a kolkám zvlášť.   X6ku mám od Journeymana ve
Stránčicích Taky maximální spokojenost, super přístup a jednání. Vše co se domluví,
platí.  Takže zatim jsem vybíral partnery dobře (y)
Cita29 31.07.2010 15:05:07

ASP Group (y) (y) (y) Odpoledne odešleme objednávku dílu, téhož dne přijde email že
díl poslali a druhý den nám přišel :-DD
PetrT30 31.07.2010 16:57:43

MOTO Jirka Jaromer - od nej si uz nekoupim ani zarovku do babetty, jelikoz by urcite
nemela vlakno. A zaruku by neuznal z duvodu spatneho sviceni.  Kam chodit na
garancky s KQ ve vych. cechach?
Fready 31.07.2010 21:24:41

Moto-vps v Brně na křenove :[ nebrat,nekupovat,slibotechna,na každý prase se vaři
voda a na něho brzy dojde.
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česťa26 01.08.2010 11:53:53

Tak jak to tady čtu tak to vypada tak padesat na padesat se spokojenosti ja měl kolku
na jedne garančce u 69 v rožnově a vše proběhlo v pořadku
radhas 01.08.2010 18:08:34

Já mám kolku s ATV Rakovník a jsem spokojen bez problémová reklamace a rychle
provedena :-DD
xsob 01.08.2010 19:39:43

MTT Brno Husovice. Celkem v pohodě i se servisem, leč na garančky už jezdím blíž a za
polovinu.
kavkazan 15.08.2010 19:21:12

Moto cup Brno Přízřenice - pan Neumann, bral jsem od něj novýho Polarise - přístup
perfektní, Polarise jsem po měsíci přetočil na záda a po 30-ti metrech pádu pana - orel
a okamžitém telefonátu (sobota dopoledne) byl pan Neumann do dvou hodin pro
mašinu u mě - opět přístup, rychlost, kvalita práce, komunikace - dávám mu za jedna.
Opravdu jsem nadšený z toho jak funguje - nic pro něj není problém a hledá řešení.
xsob 15.08.2010 19:23:42

kavkazan> Kde v Přízkách to je? Dík.
kavkazan 16.08.2010 18:09:49

xsob - http://www.motocup.org/
xsob 16.08.2010 18:52:10

kavkazan> Dík. Ale prodejce Polaris se objevuje ABECO.
kavkazan 16.08.2010 21:36:35

xsob - ABECO má provozovnu na ulici Přístavní, pan Neuman má firmu na druhém
konci Brna. Jsou to dvě cela odlišné firmy
kavkazan 16.08.2010 21:38:18

xsob - tady máš odkaz na oficiální prodejce Polarisů ať někomu nenaletíš kdo se jen tak
tváří http://www.polariscz...ction=dealer_network
xsob 16.08.2010 21:57:30

kavkazan> Jsou to jiné firmy a Abeco znám. Jen jsem otevřel odkaz prodejci na těch
stránkách motocup.
BudMXU 17.08.2010 13:54:23

xsob>BudMXU> Co jsi měl za problém?

 Kupoval jsem u nich plachtu na kolku, neměli ji skladem, takže jsem musel čekat :-( 
Když jsem jsem se ptal na garanční prohlídky, tak řekli, že tam kolka musí být dva dny.
Kamarád u nich kupoval čínskou motorku 125. V jeho případě neměli moc zájem řešit
reklamace. Když jsem u nich byl, tak ta jejich prodejna působí dost laciným dojmem.
Měli tam vystavenýho jenom jednoho skůtra a neměli tam vůbec vystavený doplňky.
Superbobo75 17.08.2010 14:08:36

BudMXU> K tomu bych chtěl něco podotknout. Myslím si, že plachtu nemá na skladě
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nikdo, ani u Dušana a nevydím v tom problém :-D Ta reklamace je už samozdrějmě
problém, a ten lacině vypadající vzhled ještě nemusí níc říkat, a že tam neměl nic
vystaveného? Bohužel v dnešní době, je to prostě problém. Sám když jsem chtěl
vyzkoušet moji aktuální motorku, tak ji v celé republice měl jen dušan, nikomu jinému
se to prostě nevyplatilo mít na prodejně.   Tam v té prodejně je hlavní probém ten, že
servis a prodej je oddělen, i když to tak nevypadá, a servisák pořád někde lítá. To je
problém.
Petr_quad 17.08.2010 14:41:47

Superbobo75> Kolik desitek plachet chces? :-) Myslim, ze takove lacine "hlouposti" by
naopak mel mit kazdy. :-)
xsob 17.08.2010 15:29:46

Petr_quad> Hele laciná prkotino :-D Od 7.8. čekám že mi zjistíš kam mám jezdit na
ten servis, když mi ho tady zavřeli ;-)   Jinak mít kolky skladem na každý prodejně je
určitě super, zase když je nemají máš trochu jistotu že někde dva roky nestála. Třeba
jumba se pořád prodávaj co sem viděl se starým typem výfuku, ručním startem atd.
atd. Přitom od r.2009 je tomu jinak. :
Petr_quad 17.08.2010 15:35:32

xsob> Myslel jsem, ze te nekdo od nas kontaktoval. Urychlim to, sorry. :-)
DUSHA 17.08.2010 15:37:35

Já sem zase myslel, že mám skladem tři plachty :lol: :-P
TomCat 21.08.2010 21:37:14

Asi největší bomba je Tornado-group dříve v Kolíně a nyní v Horušicích. Naslibují hory i
s horákama,garančky drahý jako prse,servis stojí za ....... Na internetu mají napsáno
Naším cílem e spokojený zákazník.Nevím proč si dávají nesplnitelný přání. Takového
jejich zákazníka jsem ještě nepotkal.Všichni od nich rychle utečou hned jak je
prokouknou. Nikdy žádnou rekolamčku neuznají.To porát no jo,vy na tý 4kole
jezdíte.To nemůžete.Vy ji myjete vodou.To nemůžete.Ona vám zmokla.To nemůžete.Vy
ste ji přitáhl za autem na provaze.To nemůžete. To vám reklamaci neuznáme. Fakt
ochotný a vstřícný jedna báseň.Ale jen než si něco koupíte.Pak na dobré jednání rychle
zapomenou.Doporučuji!!!!!!
Tydla 22.08.2010 10:25:33

Tak pánové, velký pozor na (n) Endas v Plzni (n) , já naštěstí nejsem zákazník, ale
kamarádi ano. Když ptáčka lapají, pěkně mu zpívají, ale první problém a zapomeňte, že
máte stroj se zárukou.
TIPQUAD. 22.08.2010 18:29:18

Tydla> Tak nevím, nevím, co strašného jsme tvým kamarádům provedli. Poděl se o to
s námi a já rád uvedu i naši verzi. Jinak to je ve stylu "Jedna paní povídala ...", a to se
mezi slušnými čtyřkolkáři nenosí, nebo ano? :-) Pavel ENDAS ATV CENTRUM
Gargamel 22.08.2010 19:47:43

Ahoj všichni za pultem i před ním :lol: :lol: :lol: Mě osobně se toto vlákno moc
nezamlouvá už z toho pohledu že není zrovna moc fér co se týče obhajoby ze strany
prodejců. Je spoustu zakazníků co sjedou brzdové desky v pískovně za jeden den a
druhý den jdou pro nové a chtějí to řešit na záruku :lol: :lol: To je jen příklad :lol: :lol:
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A hned na internetu je to špatný prodejce!!!! Je to celkem jednoduchý tady odsoudit
prodejce at toho či onoho, ale chce to jasný přiklad toho proč jste tak učinili. Mě se
taky nezamlouvají někteří prodejci ale je to spíš o jejich nadřazenosti a aroganci k
ostatním prodejcům jiných značek než o profesonalitě. Určitě jste to zažili jak prodejci
pomlouvají jiné značky strojů ikdyž ty samé mají mnohokrát taky v nabídce. Tak když
už tady veřejně odpálit prodejce tak napsat i proč a ne že jeden jednomu něco nakecal
a ten druhý to pověděl třetímu a nakonec desátý má zrovna net :lol: :lol: :lol: Tak
všem přeji dobrou volbu prodejce a když už vám připadá i laciným dojmem pamatujte
že zrovna na dílně mohou mít profika srdcem kolkaře :lol: :lol:
česil 22.08.2010 23:22:51

nebu> Napsal jsi to úplkně přesně.K tomu není co dodat,....... :-DD
mrtvolka 23.08.2010 11:15:04

Vlákno jako takové (y) Je super že máme nástroj jak se podělit o zkušenosti ... všichni
víme že dnes se s někým tahat po soudech atd je na dlouhé lokte a na to mraky
podvodníčků a vychcánků sází. Slovo záruka je ze strany prodejců vnímáno jako
sprostota :lol: a pro mraky firem obchod končí momentem prodeje :o   Na druhou
stranu souhlas i s tím, že to chce faktograficky ... ne jen napsat pozor na toho a toho
prodejce či zákazníka ale také proč co se stalo v čem je nespokojenost atd atd ... a
hlavně je fajn se tady dočíst i o spokojenosti ... tu pozitivní kritiku je třeba taky uvádět
páčto pak víme kam vyrazit až problém nastane ...  S nebu souhlas a ta kultura kdy
tady jeden prodejce haní ve všech vláknech konkurenční stroje .. no tím se taky
prezentuje a věřím že spoustu lidí odradí od toho jim nějakou kačku při nákupu
darovat. Je to jen a jen zákazník kdo si vybírá komu prachy dá a komu ne ...
MatriX 23.08.2010 11:25:53

Toto vlakno je super a doufam, ze se co nejvice lidi podeli o svoje zkusenosti.
Nemyslim si, ze nekdo bude delat ukvapene nazory dle toho, pokud pouze jediny
clovek napise, ze nejaka firma je nanic a neda ani konkretni priklad. Ale pokud vidim,
ze nejaka firma ma nezavisle od X lidi dobre nebo negativni hodnoceni (a jsou
maximalne konkretni) tak je jasne, ze by clovek nemel slapnout vedle, pokud se podle
toho rozhodne.  Nesnasim pristup ala Ceska obchodni inspekce, ktera ze zakona
kontroluje firmy, udeluje pokuty ale pokud se zeptate na jmena hrisniku, tak se ohani
podobnym nesmyslem jako to, ze se firma nemuze branit, ochrana osobnich udaju a
podobne kecy. Exemplarni je to na kvalite benzinu a nafty. Pokud benzinka dostane
pokutu za pancovani benzinu a nafty radove 5000 Kc a kontrola na ni vyjde mozna 1 x
za 10 let a COI odmita zverejnit jmena tech zlodeju, tak je jasne, ze to za necelych 500
Kc na rok vesele budou delat dal a mozna jeste ve vetsi mire, protoze se to jasne
ekonomicky vyplaci.
prestige007 23.08.2010 12:06:53

ABECO v Brně u přístaviště, naprostá spokojenost, kvalitní a profesionální servis bez
výmluv a problémů. (y) (y) (y)
janekx 23.08.2010 14:18:42

Neznate nekdo http://www.ctyrkolky.cz ???
větvičkář_Rox 23.08.2010 15:49:28

Mně osobně se vlákno zamlouvá (y) A naprosto souhlasim, že bychom neměli jen hanit,
ale i chválit! Já to tak udělal (WG + JM).  Opravdu by měl každej psát vlastní
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zkušenosti. Pokud z doslechu, tak konkrétně oč šlo. Aby se k tomu mohl servis vyjádřit
(Tydla + Endas) Není nikde psáno, že zákazník je vždycky v právu a servis by měl
vědět oč jde a říct svou verzi, pokud je odlišná (y)
westik 23.08.2010 21:43:29

Já jsem u Endasu v pohodě a davám za 1++++.Navíc jako bonus mi kolku po servisu
dovezla domů sama paní majitelová.Jediná chyba nastal doma,bylo po večeři :lol:
prestige007 23.08.2010 21:50:44

westik> :-DD :lol: :lol: :lol: :lol:
čertík 24.08.2010 08:14:56

Už nám snad není 5 let. Tak když se někomu něco někde nelíbí ,tak ať jde prodejnu
vedle,třeba tam se mu to bude zamlouvat víc.Každý máme přeci jen trochu jiné
představy.Nebo taky zpětně zjistí ,že to tam s ním mysleli dobře.  Já si taky za 2 roky
ježdění vyzkoušel okolí.   A nakonec jezdím do ENDASU a spokojenej jako želva.  O
dovozu kolky dom jsem nevěděl - dík Westíku.
westik 26.08.2010 16:25:02

Bohužel jsem musel obrázek smazat bo paní majitelová byla zásadně proti bo se foto
nezdařilo,proto vás oblažím jinou fotkou se stejnou obsluhou.  
http://img214.imageshack.us/img214/3901/p1070312.jpg

ctyrkolky-ck 27.10.2010 08:16:19

:-DD
Augi 25.10.2011 12:12:03

ck-quadclub> dlouho jsem vybíral prodejce, bylo mi osobně jedno odkud bude. Jsem z
Prahy a na chalupu jezdím do JČ. Kolem chalupy nemám žádně a v Praze a okolí jsou.
Proto jsem si paradoxně vybral ck-quadclub Krumlov mám z ruky, ale překvapil mi
přístup pana majitele. Vše vysvětlil, na otázky a že jich opravdu bylo..., rychle
odpovídal a radil co a jak. Proto jsem přestal řešit vzdálenost a dopravu.Kolka byla
dovezena na dohodnuté místo, v pořádku předána, vše vysvětleno. Na garančky jsme
zase domluveni, že za pár korun si ji odvezou a zase přivezou. Jsem spokojený!!! V
budoucnu věřím, že budu také. :-) Všem doporučuji! Neberte to jako reklamu. Jen
jsem se snažil ohodnotit prodejce.
RAS 25.10.2011 21:11:26

Tak jsem si prověřil svůj servis :-D . Když jsem dával kolku na kontrolu a výměnu oleje
domluvili jsme se,že servisman udělá jakoby garančku. Kontrola řemenu vária,olej filtr
atd.  Cena 1800 Kč  Já jsem si udělal na kryt varia a dva šrouby rysku a jak jsem
později zjistil tyhle šrouby nikdo nepovoloval. Na můj dotaz jak vypadá řemen
variátoru mi borec odpověděl,že je v pohodě.Takže jsem tam byl naposled.Důvěřuj,ale
prověřuj.Asi mu bylo zatěžko těch cca 10 šroubů vytočit a změřit šířku řemene. A proto
mu přeju ať se nemůže měsíc vysrat. :[ :[ :[
-LTCar- 25.10.2011 21:20:57

RAS> Tohle by mel delat kazdej!!! Oznacit si sroubky od olej.fitru, od krytu variatoru,
oznacit si diferencialy, poloosy, a vsechny veci co jdou snadno vymenit. Jsou i takove
servisy co se nestiti niceho.   Preji vsem dobry vyber servisu, ale pokud zjistite ze neco
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nekdo zanedbal tak hned na prodejne reklamovat a neplatit!!! Ja bych si nikdy
nedovolil neco nevymenit a nauctovat si to!!!
Martins008 27.10.2011 19:53:25

Máte někdo zkušenosti s prodejcem JH Moto s.r.o u Jindřichova Hradce? Chtěl bych tam
na jaře koupit nového Maxe 5.
martinur 27.10.2011 20:00:46

Martins008> Byl jsem tam nedávno. Nejdříve jsem komunikoval s mladším chlapíkem.
Ten byl v pohodě a odpověděl celkem nezaujatě na různé dotazy.  Po chvíli příšel starší
pán a ten měl spoustu keců jak TGB je absoltní špička a že garančky na 4kolky dělá
osobně a trvá mu to dva dny :lol: .  Potom byl strašně chytrý ohledně motocyklů (n) . 
Ten pán mne totálně odradil ohledně výběru motocyklu u nich. Servisní zázemí se mi
zdálo standartní. Obchod pěkný a vybavený.
Augi 30.10.2011 22:05:06

RAS> Ahoj, hele a řekl jsi mu to? Omlátil bych mu to tam o hlavu a nic bych jim
nezaplatil!
prestige007 29.01.2012 01:16:57

Garanční prohlídka u ABECO v Brne po 5tis: -naprosto profesionální a seriózní přistup
-rychlost a spolehlivost -přijatelná cena -pokaždé mi poradí, jak předcházet různým
problémům -vždy mám do detailu rozepsanou práci a udělají skutecne kompletní
prohlídku stroje (né jak někteří umělci, co nemají ani klíč na variátor a hrají si na
servis) -mají narozdíl od ostatních patolízalů několik let praktických zkušeností a sakra
dobře vědí, jak problémy řešit a hlavně je umí vyřešit!!!  Thats all a zdravím všechny
odborníky co si hrají na odborný servis
1Pegas 29.01.2012 07:42:41

prestige007> Napiš jmenovitě odborníky, co si hrají na odborný servis, ať i ostatní vědí
na koho si dát pozor.
malejhonza 29.01.2012 09:24:35

Ahojte, sice se ve vlákně řeší až spokojenost s provedenými službami, ale dovolte mi
dotaz o krok dřív.  Chlapy z vysočiny - máte někdo zkušenost s panem Kašparem z
Humpolce? Prodejce a servis motorek dělá už hodně dlouho, ale že prodává i čtyřkolky
Kymco jsem se dozvěděl teprve nedávno. Byl jste u něj někdo?
prestige007 30.01.2012 13:53:00

1Pegas> Všimni si, jak tady poslední dobou přibývají hromadně majitelům u svého
nicku značky "FIRMA"... :lol: :lol: +o( (u) :-P Ještě 2 roky zpátky si nikdo na nic
netroufl a teď je každej vyškolenej specialista, odborník a akreditovaný servisman s
dlouholetou praxí :lol: :-DD :-DD
Richard.cz 30.01.2012 15:54:34

prestige007> To víš, stačí to tu chvilku číst, a hned víš všechno... Já už jsem měl
párkrát otevřený vario, jednou jsem měnil řemen, a dvakrát olej (z nouze cnost, bylo
to potřeba, a nebyl čas vozit to do Jablonce), takže už taky čekám, kdy mi tu firmu
přilpěj...
Primitiv 30.01.2012 17:39:19
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prestige007>1Pegas> Všimni si, jak tady poslední dobou přibývají hromadně majitelům
u svého nicku značky "FIRMA"... :lol: :lol: +o( (u) :-P Ještě 2 roky zpátky si nikdo na
nic netroufl a teď je každej vyškolenej specialista, odborník a akreditovaný servisman s
dlouholetou praxí :lol: :-DD :-DD

   :-DD :-DD :-DD
Richard.cz 30.01.2012 19:07:11

prestige007>1Pegas> Ještě 2 roky zpátky si nikdo na nic netroufl a teď je každej
vyškolenej specialista, odborník a akreditovaný servisman s dlouholetou praxí 

Ještě bych dodal, že tuhle situaci považuju jako průvodní jev současné situace s
"odbornými" servisy u nás. Možná je opravdu leckdy lepší servisovat někde v garáži u
poctivých samouků, než u lecjakých zlatokopů.
minelab 30.01.2012 21:54:44

vymena oleja plus kontrola-kazdych 50mth-150eur-u mna do doma aj reklamacka
SERVICES MCK Kosice-uz treti kolega si ide od nich kupovat kolku. seriozny pristup a
sikovny servisak a hlavne nemusim nikde ist a vsetko vidim co robi a vymeni-ziadna
macka vo vreci- (y) tento sposob sa mne zda adekvatny k cene kolky (y) :-DD
Richard.cz 31.01.2012 00:36:44

minelab> Gratuluju! Pro mně ovšem trochu z ruky...
petr.marena 31.01.2012 09:34:52

Richard.cz>prestige007>1Pegas> Ještě 2 roky zpátky si nikdo na nic netroufl a teď je
každej vyškolenej specialista, odborník a akreditovaný servisman s dlouholetou praxí
Ještě bych dodal, že tuhle situaci považuju jako průvodní jev současné situace s
"odbornými" servisy u nás. Možná je opravdu leckdy lepší servisovat někde v garáži u
poctivých samouků, než u lecjakých zlatokopů.

  presne tak me slova :-DD mel jsem kolku v servisu poprosil jsem je kdyz uz to tam je
at se podivaji na ventily a rozvody atd bylo mi receno ze bez problemu a hned na to
ouvej praskla hlava foukly tesneni atd tak jsem to dal klukum viz.TYTYTY A KONCAK a
musim je strasne pochvalit strasne sikovni kluci udelaji vse a rozhodne zadni
zlatokopove to nejsou muzu vsem kluky doporucit nejvetsi spokojenost :-DD :-DD
prestige007 31.01.2012 14:15:27

Richard / marena: No a co s tím chcete dělat? Zalovat je za neodbornost? :-$ Tihle
zlatokopové kazi ceny, svým neodborným zásahem v podstate nici i kolku, ktera stoji
spoustu penez a vy jste pokusni kralici, protoze se na vasi masine v podstate uci. (n)
(u) Kdyby tady mel servis kazdej jako koncak, ABECO a SERVICES MCK Kosice, bylo by
to bez problemu a s klidnym spanim... ;-)
Horten 31.01.2012 14:51:49

Také přispěji svou troškou do mlýna :-D . TGB jsem kupoval v Praze u toho dealera, co
má krám v obchodním centru Šestka, nevzpomenu si na jméno. Když pominu, že pan
šéf byl trošku bludišťák a dost zapomínal, tak super služby. Nejvíc mě fascinovalo, že si
pro kolku zdarma vždycky přijeli a po servisu mi jí zase přivezli. A to bydlím cca 30km
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za Prahou. Dost mě mrzelo, že nedělají Canam, rád bych u nich zůstal. No a teď se o
mě starají v Lahovicích a zatím stoprocentní spokojenost.
Richard.cz 31.01.2012 15:28:26

prestige007>Richard / marena: No a co s tím chcete dělat?

Tohle je přesně to co, mám rád (vážně, bez ironie!!!), protože jsi do jediného příspěvku
zahrnul dotaz (viz výše) i odpověď (viz níže).  
Kdyby tady mel servis kazdej jako koncak, ABECO a SERVICES MCK Kosice, bylo by to
bez problemu a s klidnym spanim...

 Nebo-li přeloženo do praxe: pokusit se v maximální možné míře vyhýbat se
nekvalitním servisům (tj. těm, na které mají opakovaně negativní reference od
konkrétních, tj. buď přímo nás samotných, nebo nám známých uživatelů) a naopak v
maximální možné míře využívat služeb od těch s pozitivními referencemi.  Tohle je
jednak naše právo, a je to také naše možnost jak zlepšit stav trhu v oblasti prodeje
čtyřkolek, a se službami s tím souvisejícím. Zdá se to málo, a je to běh na dlouhou trať
nicménějsem přesvědčen, že tahle forma "devitalizace" je to jediné, co může trh
opravdu účinně změnit k lepšímu.  Ovšem pokud jde o ty reference (ať už pozitivní či
negativní), je nutné aby to byly opravdu reference z důvěryhodných zdrojů, abychom
se z role pokusných králíků nechtěně nepřesunuli do role nástroje mezifiremního
vyřizování účtů. Blaclisty či whitelisty by neměly vznikat na základě informací od
"agentury JPP"...
Hrošík2 31.01.2012 15:42:47

Chtěl bych se zeptat jak je to s kvalitou servisu 4kolky Zlín? A vůbec ze servisem ve a
v okolí Zlína! Nepočítám Aligátora bo si myslím že tam by to mělo bejt OK!Ale nevím
jestli bych u něho uplatnil záruční opravu?
QUADPOINT 31.01.2012 16:09:27

Hrošík2>Chtěl bych se zeptat jak je to s kvalitou servisu 4kolky Zlín? A vůbec ze
servisem ve a v okolí Zlína! Nepočítám Aligátora bo si myslím že tam by to mělo bejt
OK!Ale nevím jestli bych u něho uplatnil záruční opravu?

  mu napis, zalezi jak na co ;-)
Hrošík2 31.01.2012 17:01:11

MUDBOAR> Už jsme spolu dali řeč a je to vpoho! Prodá vá i nové koky takže garanční
prohlídka+záruky žádnej problém! :-DD
Kuna 31.01.2012 19:04:38

já se snažím co jde udělat sám,ale co se týče seřízení motoru nebo variátoru mohu se
stoprocentně spolehnout na Polaris servis Praha Roman Baštýř.Ceny příznivé,špičkové
chování a dle mého názoru jeden z nejlepších odborníků na tyto stroje v ČR :-DD :-DD
:-DD .........jen jsem napsal svůj názor +o(
ACHONZA 31.01.2012 19:34:43

Taky se tedy pozeptám. pánové kam na servis s AC kolem Úval? Mám to ještě v
záruce. Oleje a ty prkotiny si dělám sám, to je v poho ale mám nejeto kolem 5000km a
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možná se už juknout na ventily atd. Mám tu kousek Hummer centrum. Už jsem tam byl
na záruční výměně - supr přístup ale rád bych i jiné příspěvky. Dík za infa
koncak 31.01.2012 20:02:19

ACHONZA> pokud si oleje děláš sám.tak o záruce můžeš si jenom nechat zdát.jinak
stavse na kafe. Jsme v újezdě. Uvidíš sám.a udeláš si obrázek.
Bahňák 31.01.2012 20:04:23

koncak> co tu chytáš rybky!!dostaneš nálepku firma! ale známá :lol: :lol: :lol:
fiičák 31.01.2012 20:09:26

koncak>
fiičák 31.01.2012 20:10:36

Bahňák> nedržkuj tady :[,, tohle je seriozni vlakno :lol: :lol: :lol: :lol:
QUADPOINT 31.01.2012 20:12:24

Bahňák> nechytam.nenabizim mu opravu. jenom at se stavi jen na kafco. a posoudi
sam,  ficak.prevozy resime take, vse po domluve.ale nechci aby to vypadalo jako
reklama. jenom odpovidam na otazky.klidne piste sz.
fiičák 31.01.2012 20:14:04

MUDBOAR> :-DD
tytyty 31.01.2012 20:15:17

kdo co chyta? tebe chytnu za koule, mechaniku :lol: :lol:   vozime pereme varime
zehlime :lol: :lol: :lol:
viktor 31.01.2012 20:18:15

kdo utírá prach??? :lol: :lol: :lol:
Bahňák 31.01.2012 20:18:40

tytyty> no no no kolik mi z toho kápne když vás nepráskunu :lol: :lol: potžebuju
vyprat hadry na kolku ale běda jak mi je obarvíte :lol: :lol:
QUADPOINT 31.01.2012 20:24:50

mam tu slusnej myci prasek, pockej prectu nazev, ..... SAVO, jo tim by to bylo celkem
setrny :-P :lol: :lol:
target525 31.01.2012 21:59:10

Tak taky přidám TOP QUAD Teplice koupil jsem tam 2 kolky prodejce p. Řehák v
pohodě a servis žádnej problém.
ACHONZA 01.02.2012 00:21:46

koncak> rád přijedu. Dej mě přesnou adresu.Teď marodím tak mám čas dorazit na
pokec.
koule 01.02.2012 09:21:15

target525> chomutovskej skili tu někde psal opačnou zkušenost s teplicema. také tam
snad koupil kolku, ale na servis jezdí do varů. to je pro mne z ruky.. až budu třebovat
servis, ...nevím zatim kam?
target525 01.02.2012 09:31:52

koule> servis tam dělá nějakej Milan a já sním neměl nikdy žádnej problém. Servis
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vždy trval od 3 dnů do 5 dnů dle náročnosti.
fiičák 01.02.2012 09:32:52

koule> pokad chces mit kvalitni servis, tak neresis vzdalenost :-DD. ja treba s
tgbeckem jezdil az do Liberce.Prece jenom to není stroj za dvacet tisíc, proto pro nej to
nejlepsi :-DD :-DD :-DD   Ps: joo a co tady píše p. skilli, není dvakrát důvěryhodný
:-DD,,, on je tak trochu na hlavu :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
target525 01.02.2012 09:39:10

První kolku jsem koupil v Olomouci a když jsem hledal servis blíž tak v Lounech mě řekl
že jsem unich nic nekoupil tak žádnej servis anebo servis bude trvat dlouho že to vozí
do Rakovníka a jeho zákazníci maj přednost.Tak jsem jel do Teplic a žádnej problé, a
proto jsem uněj koupil další 2 kolky
koncak 01.02.2012 09:40:11

fiičák>koule> pokad chces mit kvalitni servis, tak neresis vzdalenost :-DD. ja treba s
tgbeckem jezdil az do Liberce.Prece jenom to není stroj za dvacet tisíc, proto pro nej to
nejlepsi :-DD :-DD :-DD   Ps: joo a co tady píše p. skilli, není dvakrát důvěryhodný
:-DD,,, on je tak trochu na hlavu :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:

  co ja vim,tak do liberce se jezdi ne jenom stroj opravovat, ale take devastovat. :lol:
:lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
fiičák 01.02.2012 10:04:26

koncak> nastesti po me se tam zadnej kopec nepojmenoval jako např. hesinuv a jiny
:lol: :lol: :lol: :lol:
koncak 01.02.2012 10:13:10

fiičák> proto tam nejedu, pac byse musely prepsat vsechny cedule v libervi na
koncakcity :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
koule 01.02.2012 10:25:09

fiičák> aaha :-)  snad bych do toho liberce i jel.. pokud tam jestě trefim :-D , ale - jsou
v liberci opravdu nejlepší???
Tom.p 01.02.2012 23:25:51

Kde rozhodně nic nekupovat je u firmy KAMMOTO v Bavorini u Zdic, tam už rozhodně
nic a nikomu to nedoporučuju... Než mi čtyřkolku prodali tak toho naslibovali až až a
všechno uděláme atp..., ale po prodeji veškerá spolupráce jsou jen sliby a sliby, ale víc
nic. Už při dodání čtyřkolky na ni bylo dost nesrovnalostí, jako místo radlice 140cm byla
jen 126cm, naviják slíbenej 3500lbs a na čtyřkolce je namontován jen 2000lbs,
zásuvka od tažného s ustřiženou kabeláží. Tak všechno tohle jsem tak nějak
překousnul, byla to i moje hloupost že jsme se na všem co na ni chci domluvili jen
ústně. Když mi čtyřkolku přivezli byla tma a zima a já hlupák jim věřil a pořádně jsem
si to nezkontroloval. Zásuvku jsem si opravil a s radlicí i navijákem se dá dělat i s tím
co mám. Jen se na ni od začátku vyskytuje závada, že pokaždé když rychle zastavím
chcípá, neudrží se na volnoběh a podle nich je to banalita a oprava na 20 minut. Už od
začátku ledna to reklamuji, třikrát jsme se domluvili na termínu kdy přijedou a opraví
to a pokaždé se na to vyprdli. Na dnešek jsme se domluvili, že jim čtyřkolku dovezu,už
jsem nechtěl zas jen čekat že nikdo nepřijede, tak celej den lítám a sháním vozík a
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auto. Nakonec mi pán slíbil že jede kolem, tak ať mu to jen dovezu někam kde se
sejdeme a že to tam udělá, aspoň že s tím nebudu muset jet tak daleko. Tak super
domluveno, a já po několika telefonech, s naloženou čtyřkolkou čekám kousek od místa
kde se máme sejít a čekám na telefon že pán už je tu. Ale ono pořád nic, tak volám a
najednou mi pán přestal zvedat telefon, tak čekám, čekal jsem dlouho, až do šesti do
večera a telefon mi pořád nikdo nebral, tak jsem to už vzdal. Zítra to začnu řešit s
dovozcem a podle toho pak uvidím co dál... Jen nechápu proč se tomu tak vyhýbají
když to má být tak jednoduchá oprava... Jo a to mi ještě tvrdili že je tažné
homologované a až na magistrátě jsem zjistil že to tak není, že prý o tom na
ministerstvu dopravy není záznam. COC list kterej mi ani nebyli schopný dodat jsem si
musel u dovozce zajistit taky sám. Holt jsem byl naivní a důvěřoval jsem jim...Tak
bacha na ně.
Tom.p 01.02.2012 23:30:22

Škoda, že když tu Cectek chce rozjet prodej čtyřkolek nedává víc pozor kdo jim ty
čtyřkolky prodává a jak plní záruční a servisní podmínky... Sám dělám u
autorizovaného prodejce a dovozce manipulační techniky servisáka a tohle by jsme si
my nikdy nedovolili...
Richard.cz 02.02.2012 00:05:51

koule>fiičák> jsou v liberci opravdu nejlepší???

Nejlepší jsou samozřejmě v Jablonci!!!
Richard.cz 02.02.2012 00:11:23

Tom.p>Kde rozhodně nic nekupovat je u firmy KAMMOTO v Bavorini u Zdic...

Hezká i když poněkud morbidní story... Řekl bych, že pán je zralej na masáž
bejsbolkou...
větvičkář_Rox 02.02.2012 00:28:52

Tom.p> tak se spoj s dovozcem a stěžuj si!
Aligator.avs 02.02.2012 07:24:09

Tom.p> Tak toto by se stávat nemělo (n)
Primitiv 02.02.2012 13:11:50

Tom.p>Kde rozhodně nic nekupovat je u firmy KAMMOTO v Bavorini u Zdic, tam už
rozhodně nic a nikomu to nedoporučuju... Než mi čtyřkolku prodali tak toho naslibovali
až až a všechno uděláme atp..., ale po prodeji veškerá spolupráce jsou jen sliby a sliby,
ale víc nic. Už při dodání čtyřkolky na ni bylo dost nesrovnalostí, jako místo radlice
140cm byla jen 126cm, naviják slíbenej 3500lbs a na čtyřkolce je namontován jen
2000lbs, zásuvka od tažného s ustřiženou kabeláží. Tak všechno tohle jsem tak nějak
překousnul, byla to i moje hloupost že jsme se na všem co na ni chci domluvili jen
ústně. Když mi čtyřkolku přivezli byla tma a zima a já hlupák jim věřil a pořádně jsem
si to nezkontroloval. Zásuvku jsem si opravil a s radlicí i navijákem se dá dělat i s tím
co mám. Jen se na ni od začátku vyskytuje závada, že pokaždé když rychle zastavím
chcípá, neudrží se na volnoběh a podle nich je to banalita a oprava na 20 minut. Už od
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začátku ledna to reklamuji, třikrát jsme se domluvili na termínu kdy přijedou a opraví
to a pokaždé se na to vyprdli. Na dnešek jsme se domluvili, že jim čtyřkolku dovezu,už
jsem nechtěl zas jen čekat že nikdo nepřijede, tak celej den lítám a sháním vozík a
auto. Nakonec mi pán slíbil že jede kolem, tak ať mu to jen dovezu někam kde se
sejdeme a že to tam udělá, aspoň že s tím nebudu muset jet tak daleko. Tak super
domluveno, a já po několika telefonech, s naloženou čtyřkolkou čekám kousek od místa
kde se máme sejít a čekám na telefon že pán už je tu. Ale ono pořád nic, tak volám a
najednou mi pán přestal zvedat telefon, tak čekám, čekal jsem dlouho, až do šesti do
večera a telefon mi pořád nikdo nebral, tak jsem to už vzdal. Zítra to začnu řešit s
dovozcem a podle toho pak uvidím co dál... Jen nechápu proč se tomu tak vyhýbají
když to má být tak jednoduchá oprava... Jo a to mi ještě tvrdili že je tažné
homologované a až na magistrátě jsem zjistil že to tak není, že prý o tom na
ministerstvu dopravy není záznam. COC list kterej mi ani nebyli schopný dodat jsem si
musel u dovozce zajistit taky sám. Holt jsem byl naivní a důvěřoval jsem jim...Tak
bacha na ně.

  To je teda hrozný jednání,ale ona každá mince má dvě strany.ten kupuje
předvádečku,druhý kupuje ve výprodeji...a prodejce na tom ztrácí peníze,ty peníze
který by měl investovat do své firmy do zázemí ,do servisu a právě jeho provize ze
stroje by měla pokrýt i takovéto nepředvídatelné situace.V těhlech dobách se každý
prodejce predhání z cenou aby vůbec někde něco prodal ,protože to je to ,na co český
zákazník slyší nejvíce a třeba historie firmy je až druhořadá....
Kovboy 02.02.2012 13:53:07

Primitiv> Taky velkou roli hraje podmínka složení peněžní jistiny distributorovi. Zrovna
Cectek je jeden z těch, který chce složit od nového prodejce jistinu a nezajímají se o tu
historii firmy. Pak se může stát, co tady Tom.p popisuje. Když jsem např. jednal o
prodeji Linhajů a jejich servizu, tak jsem musel nejdříve prokázat historii servizu,
sklad, prostory na prodej a serviz a vybavení a pod... Samozřejmě tam je také jistina,
ale ta je až ta druhořadá, pokud chci komisně stroje na prodejnu. Chci tím jenom
naznačit, že pak se opravdu může stát, že čtyřkolku prodá člověk, který má jen více
peněz na jistinu, ale nemá žádný serviz a ani zkušenosti s opravami. Bohužel si za
tohle částečně může i ten dovozce a jeho podmínky. Takhle funguje např. i Kentoya a
jiní dovozci.  Např.: Minulý týden jsme na dílně dělali skůtra po servizu autorizovaného
prodejce a servizu. Majitelka toho skůtra mi vysvětlovala, že po jejich garančce chtěla
odstranit cákající olej z hadičky co čouhá z motoru (odfuk motoru). Autorizovaný
servizák to prý opravil během chvilky a paní drandila domů. Jaké bylo její zděšení, když
ji skůtřík začal najednou zlobit, začal prokluzovat variátor a do kopečka ho musela
tlačit. Dovezla to k nám a já našel tu hadičku odfuku motoru přehnutou a zaslepenou
stahovací elektro páskou. Po otevření deklu variátoru jsme zjistily vyražené gufero u
spojky a totálně spálený variátor. Místo 6ti válečků jen tři a všechny placaté, v motoru
bylo oleje na dva skůtry. Bylo tam toho teda víc, ale pojinta je, že to byl asi také jen
jistinový prodejce a serviz. Už jsem po nich předělával více strojů, ale tohle mne
dostalo.
figi 02.02.2012 21:52:51

Tom.p>Škoda, že když tu Cectek chce rozjet prodej čtyřkolek nedává víc pozor kdo jim
ty čtyřkolky prodává a jak plní záruční a servisní podmínky... Sám dělám u
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autorizovaného prodejce a dovozce manipulační techniky servisáka a tohle by jsme si
my nikdy nedovolili...

, Čekal bych tady teď větší aktivitu, jako že třeba tvůj servisák, případně dovozce se k
tomu nějak vyjádří, zřejmě to mají na háku. Škoda, měl jsem stejný typ ve svém
výběru.  Primitiv-že někdo prodává své zboží ve výprodeji a nemá z toho plný rabat
neznamená, že se vysere na servis, tím brzo skončí.Vždycky je pro každého
obchodníka lepší prodat bez marže, než aby mu staré zboží zůstalo na skladě. I když
silně pochybuji, že někdo s dovozcem Cectecu podepíše smlouvu na prodej dovezených
jetých kolek bez toho, aby z toho nějaký bakšiš byl, to by takový prodejce byl pěkný
blb.  A už vůbec nepochybuji o tom, že tyto stránky (stejně jako mnoho dalších)
prodejci a dovozci této kolky čtou B-)
Primitiv 02.02.2012 22:54:21

figi>Tom.p> Primitiv-že někdo prodává své zboží ve výprodeji a nemá z toho plný
rabat neznamená, že se vysere na servis, tím brzo skončí.Vždycky je pro každého
obchodníka lepší prodat bez marže, než aby mu staré zboží zůstalo na skladě.

  Tak tahle teorie možná platí u tenisek v Hypermarketu...žiješ trochu mimo realitu
jestli zkutečně věříš tomu,co píšeš.....
Horten 03.02.2012 13:18:13

Primitiv>figi>Tom.p> Primitiv-že někdo prodává své zboží ve výprodeji a nemá z toho
plný rabat neznamená, že se vysere na servis, tím brzo skončí.Vždycky je pro každého
obchodníka lepší prodat bez marže, než aby mu staré zboží zůstalo na skladě.  Tak
tahle teorie možná platí u tenisek v Hypermarketu...žiješ trochu mimo realitu jestli
zkutečně věříš tomu,co píšeš.....

  Tak to se ho musím zastat. Prodávám trošku dražší zboží než je jakákoli čtyřkolka na
světě a už mockrát jsem musel jít pod nákup. Každý den, který mi to zůstává na skladě
je kurva drahej...
Skili 03.02.2012 13:36:15

target525>Tak taky přidám TOP QUAD Teplice koupil jsem tam 2 kolky prodejce p.
Řehák v pohodě a servis žádnej problém.

TOP QUAD SERVIS (n) (n) (n)  Dal jsem tam mašinu dvakrát a hrozný!!!Poprvé mi
servis dělal 17 kluk a to se mi vůbec nelíbilo!!!Dal šrouby přez závit atd.Po druhé to
dělal nikdo jiný a zapoměl vyměnit olej filtr,přitom mi ho účtoval.To byla poslední
kapka.Co se týče platby za servis,taky špatný (n) platil jsem tam 3000 KČ.Ted mám
nový a lepší servis a platim 2000 KČ. (y) (y) (y)
target525 03.02.2012 14:12:49

Skili> já platil za ACCESS 1800kč a za TGB 2500kč nevím ale, já tam začal jezdit v
r.2008 a to dělal servis asi kdo měl ruce a nohy a o rok později tam začal dělat ten
Milan a vše bylo lepší. Je to vlastně můj jedinný servis tak nemá sčím srovnávat. Taky
bych řekl že reklamace řeší super alespoň semnou.
Skili 03.02.2012 14:43:22
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target525> To bud rád.Já mám bohužel jiné zkušenosti +o( +o( p.Řehák byl dobrej do
tý chvíle než jsem mu dal peníze.Milan asi nebude špatnej.Ale co já vim tak Řehák ho
málo platí a potom ta práce vypadá tak jak jsem psal.
Skili 03.02.2012 14:51:47

fiičák>koule> pokad chces mit kvalitni servis, tak neresis vzdalenost :-DD. ja treba s
tgbeckem jezdil az do Liberce.Prece jenom to není stroj za dvacet tisíc, proto pro nej to
nejlepsi :-DD :-DD :-DD   Ps: joo a co tady píše p. skilli, není dvakrát důvěryhodný
:-DD,,, on je tak trochu na hlavu :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:

 za to ty si důvěryhodnej až,až :lol: :lol: :lol: ty hvězdo (u)
target525 03.02.2012 14:52:07

Skili> možná to taky bude tím že jsem většinou jednal právě s Milanem
Primitiv 03.02.2012 15:50:36

Horten>Primitiv>figi>Tom.p> Primitiv-že někdo prodává své zboží ve výprodeji a nemá
z toho plný rabat neznamená, že se vysere na servis, tím brzo skončí.Vždycky je pro
každého obchodníka lepší prodat bez marže, než aby mu staré zboží zůstalo na skladě. 
Tak tahle teorie možná platí u tenisek v Hypermarketu...žiješ trochu mimo realitu jestli
zkutečně věříš tomu,co píšeš.....  Tak to se ho musím zastat. Prodávám trošku dražší
zboží než je jakákoli čtyřkolka na světě a už mockrát jsem musel jít pod nákup. Každý
den, který mi to zůstává na skladě je kurva drahej...

  Tak to asi prosperuješ :-DD A já se tě zeptám ,na čem má pak ten obchodník pokrýt
režii když prodá zboží bez marže?
xsob 03.02.2012 15:59:25

Primitiv> Hele doba socialismu už je chvilku pryč víš. To je problém a um obchodníka.
Zákazníka to rozhodně zajímat nemusí. A jestli obhajuješ problém tady popsanej s tím
Ceckem tak chudáci zákazníci. Když prodat s nulou tak ten servis a pečlivost ti ty
prachy vrátí víš. Asi to dělám 15 let špatně :-( Jestli ti je líto sebe jako prodejce nebo
obchodníka tak je lepší se nechat zaměstnan. To tě pak nemusí tížit. ;-)
Horten 03.02.2012 16:15:54

Primitiv>Horten>Primitiv>figi>Tom.p> Primitiv-že někdo prodává své zboží ve
výprodeji a nemá z toho plný rabat neznamená, že se vysere na servis, tím brzo
skončí.Vždycky je pro každého obchodníka lepší prodat bez marže, než aby mu staré
zboží zůstalo na skladě.  Tak tahle teorie možná platí u tenisek v Hypermarketu...žiješ
trochu mimo realitu jestli zkutečně věříš tomu,co píšeš.....  Tak to se ho musím zastat.
Prodávám trošku dražší zboží než je jakákoli čtyřkolka na světě a už mockrát jsem
musel jít pod nákup. Každý den, který mi to zůstává na skladě je kurva drahej...  Tak
to asi prosperuješ :-DD A já se tě zeptám ,na čem má pak ten obchodník pokrýt režii
když prodá zboží bez marže?

  Kseft je kseft. To je v mem bussinesu naprosto normalni...
ziky16 03.02.2012 17:09:34

Stránka 18/23
13.05.2017 19:05:25

Motorkáři.cz



jak jste spokojeni s prodejci čtyřkolek
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=1067&fid=8

Moje zkušenosti: první kolka  OUTDOOR-LIBEREC- už tam jen tak nepáchnu, nic nám
neuznali na záruku, i když na záruku to bylo značné, dokonce nám tam vyměnili i to co
jsme nechtěli, takže z opravy z 2000t vzniklo 10t.   Andymotors-spokojenost, jen jim to
trvá :-|   Nejlevnějšímotorky-předražený, a když jsem chtěl aby mi udělali řízení, tak jo
sice to jelo rovně, ale řidítka jsem měl nakřivo, po té jsem se dozvěděl že servisní
zázemí maj tam kde jsem servisoval první kolku, OUTDOOR-Liberec. Takže už tam ani
nepáchnu.  Quadpoint- (y) jen škoda že kluci nemaj diagnostiku na CA :-(   Teď zkusím
buď Andymotors nebo Galaxy?
Tom.p 05.02.2012 12:40:45

Zdravím, byl jsem teď na horách, tak jsem se tu tomu nemohl věnovat, tak jdu teď
přidat pár nových informací... Tak můj původní prodejce (KAMMOTO), mi druhý den
ráno po tom co jsem strávil den se čtyřkolkou na vozíku a v autě volal, že prej nechal
doma telefon na nabíječce... to fakt teda nechápu....jede za mnou ví že mi má zavolat
a nechá doma telefon??? A k tomu proč nepřijel kolikrát předtím se ani nevyjádřil. Chce
se mi na čtyřkolku přijet podívat na konci nastávajícího týdne, bohužel mu nevěřím že
by přijel a po tom co mě nechal vyh--t v autě jsem mu taky řekl svoje....  Dovozci jsem
se druhý den nedovolal, ale rozjednal jsem si servis s jiným prodejcem Cecteků, a ten
se mi zatím jeví solidně, dokonce mi slíbili že projednají s dovozcem převzetí záruky,
tak teď čekám jak to dopadne. Podle toho ho tu pak doporučím... :-)
Francimour 05.02.2012 20:26:01

jsou to zloději :lol: :lol:
figi 05.02.2012 21:25:53

Tom.p Když jsem zjišťoval kde se dá prohlídnout a vyzkoušet Cectec z nabídky jetých
strojů, dovozce mi doporučoval právě firmu kde jsi koupil ty.To není dobrá reklama :-(
QUADPOINT 05.02.2012 22:43:11

ziky16>Moje zkušenosti: první kolka  OUTDOOR-LIBEREC- už tam jen tak nepáchnu,
nic nám neuznali na záruku, i když na záruku to bylo značné, dokonce nám tam
vyměnili i to co jsme nechtěli, takže z opravy z 2000t vzniklo 10t.  
Andymotors-spokojenost, jen jim to trvá :-|   Nejlevnějšímotorky-předražený, a když
jsem chtěl aby mi udělali řízení, tak jo sice to jelo rovně, ale řidítka jsem měl nakřivo,
po té jsem se dozvěděl že servisní zázemí maj tam kde jsem servisoval první kolku,
OUTDOOR-Liberec. Takže už tam ani nepáchnu.  Quadpoint- (y) jen škoda že kluci
nemaj diagnostiku na CA :-(   Teď zkusím buď Andymotors nebo Galaxy?

  taky bude :-D , do mesice tu je :-DD
Tom.p 06.02.2012 16:39:53

figi> No já k nim přišel taky tak... taky kontakt od dovozce, což na mě když se ohlídnu,
taky nepůsobí moc dobrým dojmem...
ziky16 06.02.2012 16:49:19

MUDBOAR>ziky16>Moje zkušenosti: první kolka  OUTDOOR-LIBEREC- už tam jen tak
nepáchnu, nic nám neuznali na záruku, i když na záruku to bylo značné, dokonce nám
tam vyměnili i to co jsme nechtěli, takže z opravy z 2000t vzniklo 10t.  
Andymotors-spokojenost, jen jim to trvá :-|   Nejlevnějšímotorky-předražený, a když
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jsem chtěl aby mi udělali řízení, tak jo sice to jelo rovně, ale řidítka jsem měl nakřivo,
po té jsem se dozvěděl že servisní zázemí maj tam kde jsem servisoval první kolku,
OUTDOOR-Liberec. Takže už tam ani nepáchnu.  Quadpoint- (y) jen škoda že kluci
nemaj diagnostiku na CA :-(   Teď zkusím buď Andymotors nebo Galaxy?  taky bude
:-D , do mesice tu je :-DD

   (y) (y) (y)
štír 06.02.2012 20:20:11

:-DD Ahoj,  Palme- Mladkov u Boskovic servis a prodej čtyřkolek.Jsem spokojený servis
na Jumbo 301 asi kolem 1700-záleží co si ještě vždy vymyslím co poptřebuji upravit a
nebo vyměnit.Velmi dobrý přístup. Jelikož nemám garáž tak musím zatím vše nechat
dělat v servisu.Má tam veškeré vybavení na moto. ;-)
prestige007 07.02.2012 00:34:32

Chtělo by to tady udělat nějaký přehledný BLACK LIST + komentáře, protože tady
začíná být z té hromady firem a profesionálních servisů celkem kvalitní megabordel! (n)
:lol: Teď je aspoň vidět, kolik pitomců má tu drzost servisovat kolky a ještě mají tu
odvahu si účtovat takové peníze!!!!! (n) (u) (u) :[ (u) (n)
MAX-CZ 23.02.2012 21:23:28

Aligator.avs

 Neubuz (Slušovice) Naprostá spokojenost a maximální dík. Maximálně vstřícný přístup.
Nejen že jsem mohl být u servisu, dokonce jsem se zapojil a pomáhal. Super pokec,
byl jsem obdarován mnoha cennými zkušenostmi, co se nevědělo to se pořešilo s
Tomicem v Prostějově. Mj jsem dostal praktické školení opravy defektu. Svezl jsem se
s CA. Hned na uvítanou čaj nebo kafe na zahřátí (přijel jsem po vlastní ose). Perfektně
zvládnutej servis opravdu za "lidovku" a cenný informace "zadara". To se dnes jen tak
nevidí. (y)  Fakt nemam co vytknout. Už vim kam příště na servis (a nejen servis) ;-)  
Ali, dííííky moc :-DD
Richard.cz 24.02.2012 03:42:17

ziky16>Teď zkusím buď Andymotors nebo Galaxy?

No, za mne Galaxy... Jsem tam spokojený, i když to tam mám trochu z ruky... CanAm
znaj do detailu, takže Pepa dokáže i rychle a trefně poradit po telefonu. A hrozně se mi
líběj ty Pepovy "hračky" - variátory a nejrůznější další doplňky, častokrát z jejich
vlastního vývoje... To mu závidím!  S Andy mám jen jednu malinkatou (ale příznivou)
zkušenost - v zimě 2009 jsem narychlo potřeboval koupit vyhřívanou vestu, a u Andy
mě tenkrát dokázali vyhovět i den před štědrým dnem.  V posledních dnech jsem udělal
dobrou zkušenost u Aligátora - na Sněhánky (či spíš Omrzánky) jsem urychleně
potřeboval nějaké zimní botky a vyhřívané vložky, u Aligátora to bylo opravdu rychle a
za dobrou cenu.
kubák 07.03.2012 21:49:31

Dneska mě jeden pobavil.."stručně a jasně" :-DD  "Dobrý den, plachtu(maskovací) na
čtyřkolku bych u vás mohl v sobotu koupit ?  Děkuji, ..."  "ne  S pozdravem ..."  :lol:
Richard.cz 07.03.2012 23:06:57
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kubák> jestli jsme náhodou nepsali do stejného eshopu!!! Já jsem včera reagoval na
newsletter jednoho motoshopu:  "Dobrý den,  zaujala mě ta nástavba na AXIO
TEK-PAK, jenže bych potřeboval i ten samotný batoh – ten máte taky??? S pozdravem
..."  "Ne" (plus automatcký podpis)
kubák 07.03.2012 23:37:24

Richard.cz> :lol: :lol: Kokrhá majitel shopu? :lol:
Richard.cz 07.03.2012 23:58:29

kubák>Richard.cz> :lol: :lol: Kokrhá majitel shopu? :lol:

Nezdá se...
Mick 08.03.2012 01:37:52

Servis v Hummer centru OK, jen dražší práce, reklamace vyřízena kladně, přístup a
pokec OK.
lemricka 25.03.2012 13:55:14

Tak taky prileju olejicku do ohne :-D :-D  Moto krám brno křenova ani zarovku
nekupovat reklamace hrozne, servisni technik drzej jeste vam rekne do voči jakej ste
vul ze ste si koupil smejd a ze to opravovat nebude, vzdy s plne nadrze prazdna hruza,
hadka s majitelem prodejcem,a servisakem ze chci vratit penize absolutni nezajem po
uznanych 5 zavadach je to nezajimalo, nakonec uhadana sleva 5000,- za scouter co
stal 40 000 uz je ve svete a sem rad ze tak rychle :-)  Bikestone Vinohrady no první
kolka ,vse slibi nic nejni problem a po dost predrazene garancce nic neni udelane, takze
se poohlizim po jinem servisu protoze tohle se fakt neda :-( ale zase na druhou stranu
co jsem vyreklamoval vse vymeneno to jsou kladne body. ke garancce nedava ani
rospis co vse se na stroji delalo.
lemricka 26.03.2012 09:28:38

mohu mít dotaz jestli ma nekdo skusenosti stimto prodejcem ??? http://www.adosa.cz
seweran 26.03.2012 12:22:35

prestige007>Chtělo by to tady udělat nějaký přehledný BLACK LIST + komentáře,
protože tady začíná být z té hromady firem a profesionálních servisů celkem kvalitní
megabordel! (n) :lol: Teď je aspoň vidět, kolik pitomců má tu drzost servisovat kolky a
ještě mají tu odvahu si účtovat takové peníze!!!!! (n) (u) (u) :[ (u) (n)

  velká pravda ja som tiež prvú kolku kupoval od predajcu 140km od bydliska a po tejto
skusenosti som si povedal že dalšia bude kupena u nás kedže servis je blízko ale omyl
stačilo mi raz a dosť! hladám servis kde budem spokojny s pristupom a službami aj ked
to bude 200km od domova!
pavlos12 26.03.2012 15:13:45

lemricka> Ahoj,Zkus to tady http://www.ctyrkolky-quad-atv.cz/ :-DD
lovec 27.08.2012 18:23:25

Přidam po delší době aspoň ňáký kladný hodnocení: Měnil sem stroj, nebudu řikat za
jakej, aby to nebyla reklama a naprostá spokojenost s JP-MOTO v Praze 9. Profi servis,
profi přístup při prodeji. Už při prvnim jednání bylo vidět že to myslej vážně a nejsou to
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jen ňáký garážníci co to po práci plácaj doma. Můžu doporučit.
Jaroslav666 27.08.2012 18:27:26

lovec> Tak ať jsi spokojený, profi přístup se ukáže při první reklamaci ;-) Při prodeji
má profi přístup snad každý :lol: (s)
lovec 27.08.2012 18:32:26

Reklamace zatim nebyla potřeba a doufam že dlouho nebude. Jinak sem tam nakupoval
na doporučení několika známejch který už i něco řešili.
Bimbajs 28.08.2012 06:21:10

Tom.p>to si byl na tom v Kammotu v pohodě, já u nich koupil X5 a už dva roky ho
nemám, ale zážitky od tohoto prodejce si budu pamatovat ještě dlouho. Dodnes mám
doma schovanej štos reklamačních papírů. Přístup stejnej jak si psal- na telefon
nereagujou, když sem si vzal jinej od manželky, syna, táty a pod, tak sme se akorát
dohadovali. Koukal sem ale, že na každou svi,i se voda vaří, už nejsou ve dvou halách
ale jen v jedný- asi chyběj penízky :lol: :lol: :lol: Se servisem mě taky dostali, nevim
jak teď, ale tenkrát kufřík s golou a deka na zemi- to sem tu kolku měl rok a servis
pořád stejnej :lol:Od JM už neprodávaji, viděl sem vystavený jen Cecteky- že by
rozepře s JM? :lol: To bych mohl pokračovat ještě dlouho. Já si myslim, že do roka
padnou, jestli ten přístup nezlepší.
Cirda 06.05.2017 08:05:18

Má někdo názor na prodejce a servis Čtyřkolky Bavorov?

 více jak týden jsem se dotazoval na náhradní díl a do teď nebyli schopni mě na můj
dotaz odpovědět :-( buď jsou tak dobří a mají tolik zákazníků že už nepotřebují další, a
nebo stojí za hov ...... :-| docela by mě zajímalo co jsou zač :lol:
Flare 06.05.2017 10:58:03

Nedá mi to se nepřidat:  - TOMICO Prostějov - koupena jetá čtyřkolka CanAm, vše
super, komunikace i stav dle dohody, doporučuju  - BRP Mníšek pod Brdy - peklo,
reakce na objednání na servis nejprve ano a pak nic, ani po telefonické urgenci, reakce
na nacenění náhradního dílu přes jejich formulář nula, jednání při poptávce po nové
čtyřkolce nula - neposlali co slíbili, naprosto nedoporučuju  AndyMotors Praha - servis i
jednání super, všechno dle dohody a moc příjemná zkušenost celkově, doporučuju a
budu tam dále servisovat
mariodevil 06.05.2017 11:54:57

Cirda> Nevim jak ty, ale já jim psal loni a dodnes nic.
pecer 06.05.2017 18:59:08

V Bavorově jsem objednával dvakrát nějaké věci a pokaždé byly druhý den doma. Ale
vždy domluva po telefonu.
Cirda 06.05.2017 19:39:08

mariodevil>Cirda> Nevim jak ty, ale já jim psal loni a dodnes nic.

No tak to jsem na tom časově ještě dobře :-$ :-$ :lol: :lol: :lol: :-DD
Cirda 06.05.2017 19:44:01
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pecer>V Bavorově jsem objednával dvakrát nějaké věci a pokaždé byly druhý den
doma. Ale vždy domluva po telefonu.

 Na co tam mají teda ten poptávkový formulář? psal jsem jim dvakrát dokonce jsem
uvedl i telefon a do teď hovno (n) oslovil jsem i jiné firmy a taky na ty poptávkové
formuláře a tam jsem odpověď dostal (y) a bez problému ještě tentýž den, tak proč to
nejde u nich?
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